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ALGEMENE INFORMATIE IN DEZE UITGAVE

VAN DE LEDENADMINISTRATIE:

Nieuwe leden: Luuk Roerdink, Tiem Bloem, Dani Eilander en Luca Eilande (voetbal).

                                   Siem Riefel, Rik Broekhof en Wouter Koster (gymnastiek).

                                   Bo Broekhof (rustend lid).

Opzeggingen: Willy en Marloes de Krosse en Moniek Vrielink (rustende leden).

                                    Melvin Nikkels, Tom Snippe, Danique van Tol, Richard Bosman,  

     Sanne Kersten, Jorinde v d Brink, Simone van Bosheide en 

     Jolien Bonhof (voetbal). 

Wilma Spieker (gym/dance).

Wijziging sport: Niels Loman gaat weer voetballen. Merel Smit stopt met dance, maar 

blijft op gym en voetballen. Huub van Oorspronk stopt met voetbal wordt rustend lid.

EINDSTAND CCW EREDIVISIEPOULE

Laurens Nieuwenhuis ging lange tijd fier aan kop. Vraag hem maar eens hoe lang precies. 

Hij rekende zich al rijk totdat Guus Kroes aan een ongekende eindsprint begon en er 

uiteindelijk met de winst vandoor ging. De derde prijs ging naar Bjorn Beunk, die ‘Lauwie’ 

zelfs nog op 1 punt naderde. Het moge duidelijk zijn: net als het voetbal zelf, was ook 

de voetbalpoule weer ongekend spectaculair. Volgend seizoen, nieuwe ronde, nieuwe 

kansen. Houd website en social media in de gaten als je mee wilt doen.
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VOORWOORD

Net niet…

Het seizoen zit er op. Althans voor de meeste teams. In de zomermaanden wordt er 

nog wel gedart, gevolleybald en getennist op ons sportcomplex maar desalniettemin 

is het de komende maanden een stuk rustiger aan de Molenallee en in de gymzaal. 

Terugkijkend op het afgelopen seizoen lijkt het ‘net niet’ een rode draad te zijn. Kijk 

naar Ajax en Go Ahead Eagles die in extremis de belangrijkste wedstrijden van het 

jaar verliezen. Het waren potjes waarvan iedere liefhebber over tien jaar nog weet 

waar hij of zij op dat moment was. Ook bij CCW eindigde het seizoen van veel teams 

helaas in een anti-climax. 

Zo was ons vlaggenschip dicht bij promotie naar de vierde klasse, maar op het 

‘moment suprême’ zat het allemaal niet mee en bleek de tegenstander een stuk 

efficiënter. Alle lof voor de ‘golden boys’ op de cover. Zij zorgde voor een hoop sfeer 

tijdens die beslissende wedstrijd. Vuurwerk, carbit, spandoeken en liederen. Alles 

werd uit de kast gehaald. Helaas mocht het niet baten. Ook beide zaterdagelftallen 

en de JO-19 mochten lange tijd dromen van een kampioenschap, maar allen bleven 

ze uiteindelijk met lege handen achter. 

Gelukkig tref je geen uitgave met louter teleurstellende stukjes. Integendeel zelfs. 

Qua inhoud gaat het alle kanten op. Perfect leesvoer voor een zonnig dagje in 

de tuin, de Kolk of Bussloo. Over het zand en zomer gesproken, wist je dat de 

beachvelden bij CCW goed gebruikt worden tegenwoordig? En dat je zo kan 

aansluiten bij een training beachtennis of beachvolleybal. Je leest er meer over in 

deze uitgave.

Daarbij lees je of José Antonio zijn naam eer aan doet. Hij kreeg namelijk ‘de pen’ 

en moest zodoende een stukje schrijven. Een generatiegenoot van José, Thijs ten 

Hove, komt aan het woord in het paspoort en er is nieuws vanuit de klussengroep, 

gym, darts en volleybal.

Rest mij verder nog iedereen veel leesplezier en een prettige zomer toe te wensen. 

Het clubblad valt in augustus weer bij eenieder op de deurmat. Voor dat nummer 

wil ik graag alle jaarverslagen van de afdelingen en commissies ontvangen. Deze 

jaarverslagen graag opsturen naar redactiecontact@svccw.nl 

Tot volgend seizoen!

Guus Kroes

COLOFON
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Onze kantine is voorzien van een beveiligingsalarm. Deze moet uitgeschakeld 

worden bij het betreden van de kantine en uiteraard weer ingeschakeld bij het 

verlaten van het pand. Wij werken daarnaast samen met Securitas en Vigilat 

Beveiliging. Deze bellen en/of komen fysiek langs als het alarm afgaat op ons 

complex. Elke keer als Vigilat Beveiliging langs moet komen om te kijken of er 

ongewenste gasten zijn krijgen wij een rekening van zo’n €70,00. Het is hierdoor van 

groot belang dat een ieder die er (op dat moment) verantwoordelijk voor is, het alarm 

op de juiste manier in- of uitschakelt. Daarnaast dient bij het verlaten ook het pand 

afgesloten te worden. 

Helaas komt het nog te vaak voor dat er niet goed afgesloten wordt. Dit kost de 

vereniging onnodig geld en willen wij echt voorkomen! Het geld kunnen wij op veel 

betere manieren gebruiken - zoals jullie begrijpen. Dus graag hier zeer zorgvuldig 

mee om gaan. 

Mocht je n.a.v. dit bericht nog vragen hebben, meld je dan even bij iemand van het 

hoofdbestuur.

8

CHRIS VERBEEK NIEUWE TRAINER CCW’16 ZONDAG 1

BEVEILIGINGSALARM IN- EN UITSCHAKELEN

In de persoon Chris Verbeek hebben wij een opvolger gevonden 
voor Bart Jan Slief. Bart Jan stopt aan het einde van dit seizoen als 
hoofdtrainer van ons vlaggenschip. 
Met Chris Verbeek heeft CCW’16 een ervaren trainer gevonden 
die komend seizoen het jeugdige 1e elftal onze zijn hoede neemt. 
Momenteel is Verbeek trainer van Beekbergen 1 welke uitkomt in de 
4e klasse en bovenin meedraait.

Wij wensen Chris alvast veel plezier en succes toe het komende 
seizoen!

1. Guus Kroes  1528 pnt

2. Laurens Nieuwenhuis 1495 pnt

3. Bjorn Beunk  1494 pnt

4. Bart de Weerd  1470 pnt

5. Harold Gierman  1380 pnt

6. Wilco Huisman  1378 pnt

7. Alex Frederiks  1372 pnt

7. Frank Bussink  1372 pnt

9. Henny Schenkels  1371 pnt

10. Rick de Krosse  1354 pnt

11. Henk Alferink  1347 pnt

12. Sander Bouwmeester 1290 pnt

13. Kevin Roeterdink  1199 pnt

14. Michiel Smit  1134 pnt

15. Remco Bloem  953 pnt

16. Mika Simons  926 pnt

17. Niels Loman  848 pnt
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NIEUWE JASSEN VOOR 
ONDERHOUDSGROEP

GERO BV
Metselen & Kalkzandsteen Lijmen

www.metselenenlijmen.nl

Hietweideweg 4 

7391 XX Twello 

  0571 27 33 55

  info@snpadviseurs.nl

  www.snpadviseurs.nl

 

    Een goede adviseur
scoort altijd!

De ‘Club van 100’ van CCW’16 

heeft de onderhoudsgroep 

van ons complex jassen 

aangeboden. Deze jassen zijn in 

alle jaargetijden te dragen, dus 

alle werkzaamheden kunnen altijd 

doorgaan.

De onderhoudsgroep is de club 

van honderd zeer erkentelijk 

voor deze geste. Men doet het 

vele werk nu met nóg meer 

enthousiasme. Interesse om 

ook deel uit te maken van 

deze groep? Kom gerust op 

donderdagmiddag langs. Wij zijn 

er van 13.00 tot 16.30 uur.

Namens de onderhoudsgroep,

Gerard de Krosse

NIEUWE TRACTOR VOOR 
ONDERHOUDSPLOEG

Sinds 1 maart rijden de heren van 

de onderhoudsploeg op deze 

nieuwe tractor. De firma Bonhof 

(u allen bekend) heeft deze 

nieuwe tractor geleverd aan onze 

sportvereniging. De oude was 

aan vervanging toe en de kosten 

waren te hoog om alles te laten 

repareren.
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Seizoen 2018-2019 was in alle opzichten een geslaagd seizoen. 
Er werd gestart met 2 teams in de competitie. Team 1 kwam uit in 
de 4de divisie C en Team 2 kwam uit in de 4de divisie D.
Op donderdagavond werkten we onze thuiswedstrijden af op 
die prachtige banen van ons. Menig mond van bezoekers viel 
open, wanneer zij onze kantine betraden. Het blijft mooi om op te 
merken hoe enthousiast men hiervan wordt. Een compliment voor 
de club!

We hadden dit jaar geluk dat we bijna alle thuiswedstrijden tegelijk  
thuis speelden. Goed voor de gezelligheid, omzet en sfeer in de 
kantine. Deze gezelligheid is trouwens ook wat voorop staat bij de 
Darts. Toch gaan we ook even terugblikken op de resultaten van 
het afgelopen jaar. 

Het seizoen begon met een bekerronde. Hierbij kan het zomaar 
gebeuren dat je tegen een veel beter team moet gooien dat 
klasses hoger gooit. Na de eerste ronde kom je als team in een 
verliezers- of winnaarsronde terecht. Beide teams kwamen in de 
verliezersronde. Team 2 vond al gauw zijn waterloo, maar team 1 
wist door te dringen tot de laatste 16 met mooie resultaten tegen 
hoger geklasseerde teams. Beide teams eindigden uiteindelijk als 
5de in hun competitie.
        
Tijdens de competitie worden ook de 180-ers en de finishes 
boven de honderd genoteerd.
De volgende mannen wisten 1 of meerdere keren de maximale 
scoren te gooien: Tom, Gertwin, Erwin, Bart-Jan, Jos, Bjorn. 
Hoge finishes werden ook gegooid door de mannen van CCW. 
Guus, Bjorn en Jos gooiden één of meerdere keren een finish van 
boven de honderd.

Daarnaast was de dartsafdeling het afgelopen seizoen betrokken 
bij een aantal dart evenementen in het clubgebouw van CCW. 
Op 27 December werd er een koppeltoernooi georganiseerd. Op 
het allerlaatste moment werd dit nog even op poten gezet omdat 
een soortgelijk toernooi in Twello niet doorging. In ‘no-time’ werd 
er door ons een mooie activiteit neergezet waar 25 koppels op 
afkwamen. Het niveauverschil was groot, maar de sfeer was er 
niet minder om. Velen zeiden na afloop: “Volgend jaar weer?” Als 
het aan ons ligt wel.

In januari organiseerde we, samen met de zaterdagafdeling, het 
jaarlijkse evenement: de Embassy. Ook dit was een zeer geslaagd 

evenement met een winnaar uit Wilp. Gedurende het hele seizoen 
werd er op woensdagavond gestreden voor de zogenaamde 
‘ranking’ en eer. Structureel kwamen er tussen de 12 en 16 
spelers een pijltje gooien en gedurende het seizoen kwamen er 
ook regelmatig nieuwe gezichten bij. Alle leden van 18+ kunnen 
overigens meedoen aan deze ‘ranking’. Over maximaal twintig 
woensdagavonden werd uiteindelijk de balans opgemaakt. Zie 
hier het resultaat.

1. Jos Beersma  212
2. Bjorn Beunk  205
3. Willian Schiphorst 197
4. Bart-Jan Hendriks 169
5. Niels Loman  160
6. Guus Kroes  157
7. Jacques Willems 154
8. Frank vd Linde 115
9. Gertwin Schotpoort 112
10. Frits Wolters  112
11. Arent Penninkhof 98
12. Andre Lieferink 85
13. Arno Borgonjen 84
14. Tom Elijzen  59
15. Arjan Wiegerink 57
16. Alex Frederiks 33
17. Erik   31
18. Gerti Egberts  26
19. Erwin Doorn  25
20. Tiem Bonhof  24
21. Pascal  11
22. Marc Chen  10
23. Erik Hazelaar  8

Kortom, een seizoen waar we met veel trots op terugkijken. Het 
is mooi dat we zoveel voor elkaar krijgen met elkaar. Voor wie 
volgend seizoen kennis wil maken met de dartsport binnen CCW; 
kom gezellig een pijltje gooien op een woensdagavond en we zien 
wel waar het schip strandt. Ook wanneer je competitie wilt gooien 
ben je van harte welkom. Wellicht gooien we binnen afzienbare tijd 
wel met drie teams competitie.

Rest ons eenieder een fijne zomer toe te wensen en tot ziens op 
ons mooie sportcomplex.

CCW DARTS KIJKT TERUG OP 
EEN GESLAAGD SEIZOEN

DE WEEK VAN DE GYM

BIJ CCW’16 ZITTEN WIJ BIJ DE 
AFDELING GYM NIET STIL. ER IS 
NAMELIJK DE HELE WEEK WEL 
WAT TE DOEN! HIERONDER LEEST 
U WELKE SPORTIEVE ACTIVITEITEN 
ZOAL WORDEN UITGEVOERD EN 
DOOR WIE DE LESSEN VERZORGD 
WORDEN.  

MAANDAG
We starten de sportieve week op 

maandagavond! Dan wordt er jazzdans 

gegeven in de gymzaal aan de Kerkstraat 

door Pien Bruntink. De lessen zijn van 

18.00 uur tot 19.00 uur. Op dit moment 

geeft Pien les aan 1 groep (groep 4 t/m 

V.O). Omdat Pien zelf druk is met haar 

studie voor onderwijsassistent - met de 

bedoeling door te stromen naar de pabo, 

worden de lessen (door roosterwijzigingen) 

na de zomervakantie verplaatst naar de 

donderdagavond. De tijd blijft waarschijnlijk 

hetzelfde. Afhankelijk van de groepsgrootte 

zal mogelijk de groep gesplitst gaan worden 

(verdeeld worden naar leeftijd).

Pien geeft sinds december 2018 les aan 

deze groep. Er wordt gezamenlijk overlegd 

op wat voor muziek er gedanst wordt. Pien 

bedenkt zelf de choreografie. Maar de dames 

mogen ook in groepjes zelf hun choreografie 

bedenken en dit aan elkaar laten zien. De 

meiden zijn dan ook allemaal erg enthousiast 

over deze ‘nieuwe frisse wind’.

WOENSDAG
Op woensdagavond van 19.30 uur tot 20.30 

uur komen de dames uit Wilp en omstreken 

in actie. Bij de Daniël de Brouwerschool/

gymzaal (Zozijn) in Wilp. De lessen worden 

gegeven door Hans van der Berg: zelf 74 

jaar! Hans heeft veel ervaring en heeft al 

heel wat  lessen gegeven aan personen van 

3 tot 95 jaar, hier in de omgeving. Volgens 

Hans is meedoen belangrijker dan winnen en 

bewegen het beste medicijn!

Welke activiteiten worden zoal uitgevoerd? 

In ieder geval een halfuur grondoefeningen 

met stokken, hoepels, banken, ballen en 

matten. Daarna een balspel: meestal lijnbal, 

hangt ook een beetje af van het aantal 

personen. Het motto is dan ook: niks moet 

maarrr er moet wel gewerkt worden! In snel 

tempo krijgen alle spieren even een beurt. 

Kun je iets minder of niet dan sla je dat over. 

Maar meedoen, lachen en plezier hebben is 

natuurlijk het belangrijkste.

Deze groep dames kunnen best nog een 

paar sportieve personen erbij gebruiken, dus 

kom gewoon eens meedoen! 

DONDERDAG
De donderdagavond van 19.00 tot 20.00 

uur zijn de heren aan de beurt in de gymzaal 

aan de Kerkstaart in Wilp.  Dit gebeurt onder 

de bezielende leiding van Jan Groters. Na 

Jan zijn pensionering is hem gevraagd of 

hij de gymlessen wil verzorgen voor de 

heren. Jan verzorgt deze lessen nu al zo’n 

15 jaar. Jan wordt in december zelf 80 jaar 

en is de fitheid zelve. De groep bestaat uit 

6 sportieve mannen. Dus mocht je dit lezen 

en denken: dit lijkt mij wel wat? Train gerust 

een keer mee! Welke activiteiten zoal worden 

uitgevoerd: Er wordt eerst warmgelopen 

en daarna krijgen alle spieren serieus even 

de aandacht door rek en strekoefeningen 

te doen. Het laatste gedeelte wordt vaak 

ingevuld door een competitief spelletje zoals 

volleybal en/ of badminton. 

VRIJDAG
Als afsluiter van de week is er de 

jeugdgym. Groep 1 van 16.30 tot 17.30 uur 

(schoolgroep 1-2-3). Groep 2 van 17.30 uur 

tot 18.30 uur (schoolgroep 4-5-6-7-8). De 

lessen worden ook gegeven in de gymzaal 

aan de Kerkstraat te Wilp. De gymleiding 

bestaat uit 3 enthousiaste meiden namelijk 

Iris Janssen, Maud v/h Loo en Loes v/h 

Loo. Onder begeleiding van vrolijke muziek 

worden afwisselende activiteiten uitgevoerd. 

Zoals toesteloefeningen bijvoorbeeld balk, 

ringen, touwen en de mat. Zo kunnen 

de kinderen hun durf en zelfvertrouwen 

vergroten en dat geldt ook voor hun 

creativiteit, door zelf oefeningen te bedenken 

en uit te voeren. 

Tussendoor worden ook spelactiviteiten 

ingezet met en zonder competitie-element. 

Andere (bal)sporten zoals trefbal en voetbal 

komen ook voor. Kortom: er is van alles te 

doen en voor ieder wat wils. De kinderen zijn 

in ieder geval laaiend enthousiast!  

Wij willen langs deze weg dan ook Pien, 

Hans, Jan, Iris, Maud en Loes enorm 

bedanken voor hun sportieve en enthousiaste 

inzet, elke week weer!

 

Namens het gymbestuur:

Evelien, Marloes en Lisette.
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SV CCW ‘16.

OP WOENSDAG 5 JUNI HEBBEN DE DAMES VOOR 
DE ALLERLAATSTE KEER SAMEN GETRAIND OP HET 
BEACHVOLLEYBALVELD BIJ DE KANTINE. EEN MOEILIJK 
MAAR EEN BEGRIJPELIJK BESLUIT VAN DE DAMES, DIE 
AL JAREN MET ELKAAR EEN HECHT TEAM VORMEN. 

Bijna al deze dames zijn gestart als mini en zijn daarna 
doorgegroeid naar de jeugdcompetitie. Vorig seizoen speelden zij 
voor de laatste keer in de ‘A’. 
Afgelopen seizoen hebben deze zeven dames voor het eerst 
wedstrijden gespeeld in de seniorencompetitie. De dames 
hadden nog gerust een seizoen door kunnen spelen in de 
jeugdcompetitie, maar de verwachting was dat het team niet 
altijd compleet kon zijn. Jaja... bijbaantjes, studeren in het 
buitenland, stages, we ontkomen er niet aan. Laat staan de 
blessures die soms om de hoek komen kijken. Met de aanmelding 
in de seniorencompetitie konden de dames, bij een tekort aan 
speelsters, een beroep doen op de recreanten of twee oud 
speelsters. Zo nu en dan werd hier ook gebruik van gemaakt en 
was het vaak weer puzzelen om het veld vol te krijgen.

Het team is aan het einde van het seizoen met elkaar en 
vervolgens samen met het volleybalbestuur in gesprek gegaan. 
Vervolgens is besloten dat de dames een punt zetten achter de 
volleybal. Een pijnlijke beslissing voor hen. De dames hadden zo 
graag gewild dat de volleybal senioren competitie in stand kon 
blijven en met name hun eigen team waar ze jaren mee hebben 
gevolleybald. Verscheidene oproepen o.a. via social media en de 
lokale krant heeft ons helaas geen nieuwe leden opgeleverd. 

De dames staan er voor open om mogelijk in de toekomst weer 
een team te starten, uiteraard als er voldoende aanmeldingen zijn. 
Mocht je in de toekomst weer willen volleyballen, neem dan gerust 
contact op met het volleybalbestuur (volleybal@svccw.nl).

Wij willen de dames allemaal bedanken voor hun jarenlange inzet 
als volleybalteam, maar ook voor de vrijwillige bijdrage die ze 
hebben geleverd aan de vereniging. 
Met dank aan Romy Wolters, die met haar kennis en ervaring, het 

team heeft geholpen in hun eerste seniorencompetitie. De dames 
kwamen er al gauw achter dat het spelletje wat sneller en harder 
verliep dan in de jeugd. Het eerste seizoen in de middenmoot 
eindigen is daarom ook zeker een prestatie. Romy bedankt voor 
jouw inzet en enthousiasme. 

Daarnaast bedanken wij alle scheidsrechters: Gerrit Nikkels, Ellen 
Roosenburg, Hetty van de Linde en Alexander Voskuylen, voor 
hun inzet die zij de afgelopen jaren hebben geleverd. Dankzij hen 
konden de dames competitie blijven spelen. Dank daarvoor! 

Madelon Bensink & Karen Oostewechel 
Volleybalbestuur

Foto
Boven van links naar rechts: Sarah Ooijman, Ilse Weijers, Loes 
van het Loo, Louise Voskuylen, Romy Wolters en Daphne Peters. 
Onder van links naar rechts: Maud Garritsen, Maud van het Loo, 
en Melissa Teunisse. 

DAMES VOLLEYBAL 
SV CCW’ 16 STOPT

HET SEIZOEN VAN DE 
VOLLEYBAL MINI’S

Op de foto zie je twee CMV 

volleybalteams die onlangs 

lekker buiten hebben getraind 

met het mooie weer. Afgelopen 

seizoen heeft niveau 3 

competitie gespeeld. Deze 

meiden zijn de eerste helft 

van de competitie kampioen 

geworden en de tweede 

helft een klasse hoger gaan 

spelen, waarin zij als derde zijn 

geëindigd. Een dikke pluim voor 

deze meiden! Volgend seizoen 

gaan zij spelen in niveau 4. 

Het niveau 2 team heeft het 

afgelopen seizoen fanatiek 

getraind en oefenwedstrijdjes in 

de regio gespeeld om hen voor 

te bereiden op de competitie 

in het volgende seizoen. 

Daarnaast doen beide teams 

op 15 juni mee aan het CMV 

gras volleybaltoernooi in Twello. 

Het niveau 2 team kan nog wel 

versterking gebruiken. Ben je 

tussen de 5 en 8 jaar en lijkt 

het jou leuk om te volleyballen? 

Train dan eens mee op dinsdag 

van 18.00 tot 19.00 aan de 

Kerkstraat in Wilp. Wij willen 

de trainsters bedanken voor 

hun inzet en betrokkenheid 

het afgelopen seizoen. Rosalie 

Bensink, Linn Ouwehand, 

Laura Nikkels, Loes van het 

Loo, Louise Voskuylen, Nanette 

Overkamp en Bernard Zwiers 

hebben zich wekelijks ingezet 

om deze meisjes enthousiast te 

maken voor de sport volleybal. 

Dank daarvoor! 

Ook willen wij de ouders 

bedanken voor alle hulp en 

ondersteuning bij de CMV 

ochtenden die wij als vereniging 

hebben georganiseerd. 

Foto links:
Van links naar rechts: Robin 
Boon, Coco Zwiers, Marit 
Velthorst, Maudie Koster, 
Jessica Boon, Maud Bolink, 
Marin Hofenk, Julia Kolkman, 
Rosanne Koster, Linde Hofenk, 
Brian Dieperink en Elin Hofenk.

Foto rechts:
Del laatst training van het 
seizoen werd afgewerkt in het 
zand van het mooie beachveld 
bij de kantine.

De wisseling van seizoen brengt ook enkele mutaties in het Horecateam. Na jaren van trouwe dienst hebben Stefan Aalpoel en Laurens 

Nieuwenhuis namelijk te kennen gegeven dat ze deze vrijwilligerstaken neerleggen. Via deze weg willen we beide heren enorm bedanken voor 

hetgeen ze voor het horecateam gedaan hebben. Bedankt!

Gelukkig staan hun opvolgers alweer klaar. Matthijs Aalpoel en Arno Borgonjen komen het team versterken met ingang van het nieuwe seizoen. 

Heren, welkom bij het team!

Namens het horecateam,

Mimi Mulderij

LAURENS EN STEFAN BEDANKT!
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HALLO IK BEN JOSÉ ANTONIO SCHRIJVER

en speel momenteel in de J019-1, ik ben 18 jaar en ben 
geboren in het ó zo mooie Wilp. Eerst wil ik Freek Velthorst Jr. 
bedanken om de pen door te geven aan mij! Laten we maar 
bij het begin beginnen (ik zal zo eerlijk mogelijk zijn over mijn 
top carrière….).

Het begon allemaal toen ik ongeveer 5 jaar oud was. Ik startte 
mijn carrière bij topclub SV Wilp, ik kon niet voetballen maar 
had er toch erg veel plezier in. Ik heb het bij SV Wilp tot 
ongeveer de D-tjes volgehouden, helaas was ik genoodzaakt 
om deze club te verlaten omdat er een paar dingen waren 
voorgevallen die mij erg verdrietig maakten. Ik heb de 
overstap gemaakt naar Voorwaarts Twello. 

De eerste paar maanden waren erg wennen voor mij daar 
omdat alles daar anders ging. Ik kreeg gelijk toen ik bij 
Voorwaarts kwam de kans om bij J015-2 te gaan keepen, 
na een half jaar kreeg ik leuk nieuws dat ik mocht aansluiten 
bij de J015-1. Sindsdien heb ik altijd in een selectieteam gekeept, op 1 jaar na, toen zat ik in de J017-2 
en moest toen tegen het nieuwe CCW’16. CCW won die pot met 1-6. Die verschrikkelijke Jur Ouwerhand 
maakte er natuurlijk weer 3…. Ik schaamde kapot.

Afijn, begin dit seizoen (2018-2019) begon mijn plezier weg te raken bij Voorwaarts Twello. Ik heb me op het 
allerlaatste moment via Michiel Smit en Herman Verhoef nog kunnen overschrijven naar deze mooie club. 
Nog erg bedankt daarvoor! Ook een reden van het overschrijven was de bekerwedstrijd die vorig jaar tijdens 
het Wilps Volksfeest gespeeld was, dat was mijn mooiste ervaring en dat zal ik niet meer vergeten. Wil 
daarom ook mijn goede vriendenteam daarvoor bedanken! 

Nu we het emotionele gedeelte gehad hebben, wilde Freek Velthorst Jr. graag weten hoe ik in zo’n korte tijd 
van keeper ineens topscoorder ben geworden. Ik kreeg van Michiel Smit de kans om bij J019-1 mezelf te 
laten zien, in mijn allereerste wedstrijd van het seizoen mocht ik meteen in de basis staan en scoorde ook 
meteen! Ik was zo blij dat ik naar m’n moeder sprintte en gaf haar een dikke kus. Mijn dag kon niet meer 
stuk! Ik zat die week te denken: ‘is dit nou geluk of kan ik echt voetballen?’. In de weken die volgde bleef ik 
maar scoren en ik dacht: ‘oké oké’. Ik heb daardoor ook de bijnaam ‘El Toro’ gekregen wat ik persoonlijk 
erg leuk vond. In de 2e seizoenshelft scoorde ik iets minder goals maar het plezier bleef maar stijgen. 
We zijn bijna aan het einde van mijn verhaal maar wil toch wel echt iedereen bedanken bij CCW’16, Tom 
Leerkes en Michiel Smit bedankt voor de leuke trainingen, Frank van der Linde voor deskundige leiding 
en Youri van Dijk bedankt voor het af en toe meedoen met het 3e.  Er zijn nog veel meer mensen die ik wil 
bedanken maar dat past hier niet meer op.  

Deze ‘pen’ geef ik door aan Michiel Lagerweij. Ik weet dat hij erg lang geblesseerd is geweest en ik ben wel 
benieuwd waarom hij na al dat leed het veld weer wilde betreden.

Groetjes José Antonio Schrijver

Naam:
José

Leeftijd:
18 jaar

GEEF DE PEN DOOR
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ZOATERDAG 2: EEN SEIZOEN 
LANG DROMEN

De spelers van zaterdag 2 zijn de afgelopen 

jaren experts geworden in het relativeren. 

Spelen in dit team is de ideale leerschool 

voor hij die niet tegen zijn verlies kan of voor 

hen die willen leren omgaan met tegenslagen. 

Seizoenenlang bivakkeerden men onder in 

het rechterrijtje. Diverse spelers kampten 

met duimklachten omdat ze steevast tot de 

bodem van de ranglijst moesten scrollen 

alvorens ze hun team terugvonden. Maar dit 

seizoen was alles anders. Een kleine terugblik 

op een mooi seizoen van een hecht collectief.

Dat we een klasse lager zijn ingedeeld 

benoem ik wel, maar mag je snel weer 

vergeten. Het zou de glans van dit verhaal 

vervagen en dat verdienen deze jongens niet. 

Laten we bij het begin beginnen.... Na het 

vertrek van Bas Schuurman heeft Bart-Jan 

het stokje overgenomen. Als speler-trainer 

zet hij woensdagavond de pionnetjes uit en 

bepaalt hij op zaterdag welke 11 er in de 

basis staan. Het zou een gouden formule 

blijken. BJ’s wil is wet en met zijn staat van 

dienst (en lengte) geniet deze clubman hoog 

aanzien. Niemand mekkert als hij er naast 

staat en de neuzen staan steevast dezelfde 

kant op. Wat betreft de tactiek; geen 

verrassingen of wisselende systemen. BJ 

begrijpt dat de helft van het team zich toch 

geen raad weet mee weet dat soort dingen.

Jammer genoeg moest de voorhoede al snel 

aangepast worden. Onze ‘all-time topscorer’ 

was genoodzaakt een verplichte transfer te 

maken vanwege justitiële verplichtingen en 

Herman liep een zware knieblessure op toen 

hij over een bal struikelde. Hoe knullig het 

er ook uitzag, de gevolgen waren groot. Zo 

groot zelfs dat Herman inmiddels rustend 

lid is geworden en zijn laatste wedstrijd voor 

CCW gespeeld lijkt. Gelukkig was daar Barry 

om deze twee heren te doen vergeten. De 

eerste seizoenshelft schoot Barry vanuit 

alle hoeken raak. Hij kocht zelfs een shirtje 

van Christiano Ronaldo voor zichzelf op 

de zwarte markt in Hengelo. Ook tussen 

de lakens schoot Barry met scherp, met 

alle gevolgen van dien. Het naderende 

vaderschap bleek ook van invloed te zijn op 

z’n spel. De focus lag duidelijk niet meer bij 

het voetbal en de doelpuntenmachine kreeg 

behoorlijk wat zand in de cilinders. 

Waar de één verzaakte, stond de ander 

op. Benno zijn motor had juist wat 

opstartproblemen, maar ging na de 

winterstop oerend hard. Het kroonde hem 

zelfs topscoorder en dwong een aantal 

kratten Grolsch af bij z’n teamgenoten. Als 

wedstrijden op een dood spoor leken te 

zitten, was Benno vaak de beslissende factor. 

Met zijn snelheid werden wedstrijden alsnog 

vaak winnend over de streep getrokken.

Scoren deden we elke wedstrijd. Daar 

tegenover stond dat onze sluitpost 10x ‘de 

nul’ heeft gehouden. Joost steeg tot grote 

hoogte en dook in verre hoeken. Ere wie ere 

toekomt, hij heeft punten voor ons gepakt. 

Frappant detail; na een overdosis terpentine 

is hij nooit meer wezen trainen. De keren dat 

hij op woensdagavond in Wilp was, zijn op 

één hand te tellen. Maar natuurlijk geen haan 

die daar om kraaide. Op de linksback was 

Skuffel een vaste waarde. Vooral wanneer 

zijn ‘Assie’ langs de zijlijn stond was hij 

een aanjager en niet te passeren. Op de 

andere flank had je als linksbuiten vaak een 

lastige middag tegen Royston Dashorst of 

Keniaan Guus Gebresselassie. Centraal beet 

Drent zich vast in iedere spits en was Bart 

‘Bommetje’ de Weerd een ijzersterk slot op 

de deur.

“Je hebt het meeste talent van de hele 

vereniging maar je doet er niks mee” aldus 

Jan Terwolde over onze Freddy. Over deze 

publiekslieveling zou ik wel een clubblad vol 

kunnen schrijven. Af en toe een prachtig 

passje, maar meestal waren het zijn 

opmerkingen die het meeste bijbleven. De 

tijd dat Fred structureel met zijn voeten sprak 

lijkt verleden tijd. Wanneer hij kennismaakte 

met de scheidsrechter vroeg hij steevast: “2x 

een half uurtje doen Scheidsie?” De scheids 

honoreerde dit verzoek nooit, maar Fred 

kreeg toch vaak zijn zin; begin tweede helft 

werd hij gewisseld.

Centraal op middenveld waren Harm-Jan en 

Kareltje een goed duo, al dan niet aangevuld 

met ‘Yuki’. Laatstgenoemde dribbelaar 

bleek gevoelig voor de charmes van Geert 

Kempink. De twee troffen elkaar op een 

zaterdagavond en onder het genot van een 

broodje shoarma werd de grootste transfer 

van het afgelopen seizoen beklonken. Hier 

zijn we Geert, tot op de dag vandaag, 

dankbaar voor want ‘Yuki’ bracht de 

creativiteit waar de elftal behoefte aan had.  

Tot slot, de begeleiding. Als team kan je pas 

optimaal presteren als de randvoorwaarden 

goed geregeld zijn. Naast Bart-Jan hadden 

we hier Jeroen en Marten voor. Mannen 

waar je op (en mee) kan bouwen. Marten 

ontsnapte zelfs uit de revalidatiekliniek 

om op zaterdagmiddag zijn mannen ‘noar 

veuren’ te schreeuwen, nadat hij een nieuwe 

heup had gekregen. Maanden lang werd 

er gedroomd van een kampioenschap, 

zeker toen gedoodverfde favoriet Albatros 

na de winterstop puntjes liet liggen. We 

hebben het nooit in eigen hand gehad, maar 

alleen het fantaseren maakte al een hoop 

los. “Wat als…” Helaas werd onze ‘flow’ 

doorbroken door de dorpsquiz. Daags na 

het eindfeest won de brakheid het van onze 

onoverwinnelijkheid. Eerbeekse Boys kende 

geen medelijden en onze droom spatte 

uiteen. De week daarop werd er zelf nog een 

keertje verloren en was de titelrace definitief 

beslist. Op de laatste speeldag wonnen we 

nog wel van de kampioen. Het was de enige 

wedstrijd die Albatros zou verliezen. Je koopt 

er niks voor, maar het voelde toch wel lekker.

Dan moet het volgend jaar maar gebeuren. Ik 

begin alvast te dromen….
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nog jonger en horen eigenlijk in de B. Drie jongens gaan er deze 
zomer over naar de senioren.”

HOE IS HET MET DE PRESTATIES?
“Het mooie is dat we ook nog eens een behoorlijk hoog niveau 
halen met zo’n ‘vriendenteam’. We staan nu tweede in de tweede 
klasse. Helaas kunnen we geen kampioen meer worden, maar 
ik durf wel te zeggen dat wij het beste team uit de competitie 
hebben. Dat we geen kampioen worden dit jaar hebben we 
aan ons zelf te wijten. Zo verloren we van Voorst en daar heb 
ik werkelijk nog nooit van verloren. Dan zie je dat een bepaalde 
laksheid toch wel snel op de loer ligt in zo’n vriendenteam. Van 
de koploper hebben we trouwens ook verloren maar dat had ook 
echt niet gehoeven.”

HOE GA JIJ MET DIE LAKSHEID OM?
“Ik vond het wel zuur toen we geen kampioen meer konden 
worden. Anderzijds speelden we afgelopen week wel weer een 
hele goede pot, terwijl het eigenlijk nergens meer om ging. Van 
de nummer 4 wonnen we met 7-0 en speelden we ‘frank en vrij’. 
Misschien is dat ook wel de jeugdigheid. Moeten we daar maar 
van leren, om het volgend jaar wel af te maken.”

WAT IS JE POSITIE?
“Eigenlijk overal en nergens. Zo begon ik vorige week als 
rechtsbuiten om daarna centraal in de verdediging opgesteld 
te worden. Michiel (de trainer, red.) wil nog wel eens toveren en 
ik ben dan nog wel eens zijn konijn uit de hoge hoed. Zo sta 
ik regelmatig in de verdediging terwijl ik mezelf veel meer als 
middenvelder beschouw.”

TOVEREN ZEG JE…
“Ja, hij heeft een eigen filosofie en daar is niks mis mee. Hij doet 
het erg leuk en vorig jaar hebben we ook een superseizoen 
gedraaid met de bekerwinst. Dus het werkt wel…”

VERTEL EENS WAT MEER OVER DIE 
FILOSOFIE?

“Filosofie is natuurlijk een groot woord, maar hij wil wel dat we op 
een bepaalde manier spelen. Zo verlangt hij dat we de bal heel 
lang achterin rond spelen totdat de aanvallers van de tegenpartij 
druk gaan zetten. Onder die druk willen we dan snel uitspelen om 
daarna direct naar voren te gaan. Vaak ligt er dan veel ruimte bij 
hun achterin en komen wij er overheen. Het werkt niet altijd hoor. 
Natuurlijk komt het voor dat het in de opbouw fout gaat en dat is 
dan vaak wel riskant, maar we staan ook wel eens met 3-0 voor 
na 5 minuten.”

ZOU JE DINGEN ANDERS DOEN? 
“Ik zou mezelf geen verdediger zetten. Vind mezelf een typische 
middenvelder. Ook zou ik wel wat meer combinatievoetbal willen 
spelen. Nu spelen we toch wel vaak en snel de lange bal. Ik snap 
wel dat het er moeilijker op wordt, maar combinatievoetbal is toch 
wel het mooiste voetbal.”

HEB JE NOG SPECIFIEKE KWALITEITEN?
“Lastig om over je jezelf te zeggen. Soms zie je het ook anders 
dan anderen. Vindt iemand bijvoorbeeld dat ik wel lekker 
gespeeld heb, terwijl ik daar zelf heel anders over denk. Ik ben 
niet de snelste maar ook zeker niet de langzaamste. Aan de bal 
ben ik wel goed, denk ik. Vind dat ik een redelijke dribbel heb en 
zo passeer ik nog wel eens een mannetje. Als laatste man is dat 
wel een mooi wapen.”

BEN JE ZELFKRITISCH? 
“Misschien wel. Ik geloof ook wel dat dat iets goeds is, wil je 
het beste uit jezelf halen. Ik heb bijvoorbeeld ook wel eens 
meegedaan bij het eerste en dan merk ik ook wel dat het anders 
voetballen is. Vooral fysiek is er een groot verschil, maar ik vind 
het wel mooi om er in te klappen en de bal te veroveren.”

WAT ALS HET VRIENDENTEAM STRAKS, NA 
VOLGEND SEIZOEN, NOODGEDWONGEN 
UIT ELKAAR MOET?
“Niet iedereen zal het eerste elftal halen inderdaad, maar ik weet 
zeker dat er genoeg kwaliteit in ons team zit om de selectie 

DE JONGSTE TELG VAN DE TEN HOVE-
FAMILIE ZIT KLAAR. GUITIG KOPPIE EN EEN 
HOUDING DIE RIEKT NAAR NONCHALANCE. 
DAT BLIJKT DEELS WAAR TE ZIJN. HIJ HEEFT 
NAMELIJK WEL WAT TE VERTELLEN EN 
WEET WAT IE WIL. MAAR DAARENTEGEN, 
WAT HIJ OP HALVE KRACHT KAN DOEN, 
DOET HIJ OP HALVE KRACHT. MET MINIMALE 
INSPANNING, EEN ZO HOOG MOGELIJK 
RENDEMENT. HET VERKLAART OOK DIRECT 
ZIJN INTERESSE IN DE TECHNIEK. MIX 
DIE INSTELLING EN INTERESSE MET ZIJN 
GENENPAKKET EN JE KRIJGT EEN COCKTAIL 
DIE VASTBERADEN EN KLAAR IS VOOR DE 
TOEKOMST. NIETWAAR THIJS?

VERTEL EENS WAT OVER JEZELF?
“Ik woon in bussloo, bij mijn ouders. Wij kijken uit 
op de voormalige velden. Mijn ouders zijn Harry 
en Mariëtte. Voor de meeste hier wel bekend denk 
ik. Mijn zussen hebben hier ook gevoetbald. De 
jongste voetbalt hier nog steeds, tegenwoordig in 
‘vrouwen 2’. De oudste twee voetballen hier niet 
meer. Zelf voetbal ik in de A1.”

HOE WAS – EN IS – DAT MET DRIE 
OUDERE ZUSSEN?
“Heel goed eigenlijk. Het zijn hele fijn meiden en 
absoluut geen typische ‘meisjes’. We hebben 
eigenlijk nooit ruzie. Ik zou ook niet weten waar 
we ruzie over zouden moeten hebben. Vroeger 
voetbalden we ook veel samen. Nu studeren ze alle 
drie, zien we elkaar minder en is het een stuk stiller 
in huis. Soms mis ik ze wel. Ze wonen in Groningen, 
Amsterdam en Nijmegen. Als ze in het weekend 
thuis komen heb je wel veel meer aan elkaar te 
vertellen. Eentje (Sheryl) is op dit moment aan het 
backpacken in Nepal trouwens.”

ZOU JIJ OOK WEL ZO’N REIS 
WILLEN MAKEN?
“Ik zou best eens naar dat soort landen op vakantie 

willen, maar dat hoeft voor mij geen 3 maanden 
te duren. Zij is ook nog eens helemaal alleen die 
kant op gegaan. Dat zou ik niet zo snel doen. Mijn 
ouders vinden het allebei wel heel gaaf dat ze dit 
doet, ook al had mijn moeder liever gehad dat ze 
met een groepje die kant was opgegaan. Daar had 
ze toch wel moeite mee.”

WAT ZIJN JE OUDERS VOOR 
MENSEN?
“Ze vinden het heel belangrijk dat wij doen waar 
we gelukkig van worden. Het zijn hele aardige en 
lieve mensen. Ze hebben ook overal wel vrienden 
of bekenden. Daar verbaas ik me nog weleens 
over. Zoals vorige week bijvoorbeeld, toen haalden 
mijn moeder mij op na onze voetbalwedstrijd 
zodat ik snel thuis kon douchen om daarna verder 
te gaan met leren voor de examens. Die vlieger 
ging niet helemaal op want ze was natuurlijk druk 
aan de klets. Zelfs toen ze aanstalten maakte om 
te vertrekken kwam ze weer iemand tegen, een 
oud-collega volgens mij, en dan ben je zo weer een 
paar minuten verder. Het zijn dus ook hele sociale 
mensen. Bij ons thuis komt er ook regelmatig 
bezoek over de vloer.”

“Mijn vader kon volgens mij ook wel aardig 
voetballen. Dat heb ik van horen zeggen want ik 
zelf heb hem nooit zien voetballen. Hij moest op 
vrij jonge leeftijd al stoppen vanwege een ernstige 
knieblessure.”

MOOI BRUGGETJE NAAR DE 
SPORT. WAT IS DAT VOOR EEN 
TEAM, DIE A?
“Vooral erg leuk. We hebben veel lol met elkaar en 
ik beschouw velen ook als mijn vrienden. Het is 
niet zo dat ik ze het allemaal het hele weekend zie. 
Ongeveer de helft van het team zit ook bij mij in de 
vriendengroep, maar ook met de andere helft kan 
ik erg goed opschieten. De meesten zijn eerstejaars 
A-spelers, waaronder ikzelf. Sommigen zijn zelf 

PASPOORT: THIJS TEN HOVE   

Personalia

Leeftijd: 
17 jaar

Geboren en 
getogen in 
Bussloo

Hopelijk 
geslaagd 
voor het 
VWO
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Met goed brood
in de aanval
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sterker te maken. Hierbij moet ik wel zeggen dat ik me er eigenlijk 
nog geen voorstelling van kan maken om op zondag te voetballen 
en ik weet dat andere jongens dat ik ook hebben. Voor mij is 
de zaterdag toch een soort voetbaldag. Ik zou eigenlijk ook niet 
weten wat ik anders op zaterdag moet doen. Nu werk ik op 
zondag bij de bowling en dat is na een avondje stappen vaak 
prima te doen, maar als ik dan moet voetballen… Dat zie ik dus 
nog niet echt zitten.”

DAT LEEFT ONDER MEER 
TEAMGENOTEN….
“Ja, maar niet iedereen heeft een voorkeur voor de zaterdag 
hoor. Van de jongens uit Wilp-Achterhoek weet ik dat ze liever op 
zondag voetballen omdat ze hun werk niet kunnen verplaatsen 
naar de zondag. Maar ik geloof ook niet dat wij hier een 
zaterdagvereniging zullen worden, dus ik zal me wel aanpassen.”

JULLIE HEBBEN OOK WEL LEUKE 
UITSTAPJES GEMAAKT OF NIET?
“Jazeker! Vorige jaar zijn we bijvoorbeeld met z’n allen naar FC 
Twente geweest. Dat zal ik niet snel vergeten. In de trein was het 
al één groot feest. Shirt uit en zwaaien. Dat liedje maakte een 

hoop los. Natuurlijk ook de bekerfinale en de euforie daarna was 
fantastisch, net als het onthaal bij het Wilps Volksfeest vorig jaar.”

VERTEL EENS WAT OVER DIE 
BEKERFINALE?
“Sowieso de mooiste wedstrijd die ik gespeeld heb. We kwamen 
1-0 achter en halverwege de tweede helft maakte ik de 1-1. Toen 
had ik al wel het gevoel van; deze gaan we winnen. Toch bleef het 
bij die stand en moesten strafschoppen beslissing brengen. Wat 
een spanning. Ik kon niet meer lopen, was helemaal kapot en heb 
daarom ook geen strafschop genomen.”

NOG MEER MOOIE 
HERINNERINGEN?
“De feestjes hier vind ik ook 
prachtig! Neem bijvoorbeeld 
zo’n kerstbingo, dat vond 
ik ook geweldig. Laatst 
mocht ik tappen tijdens 
de feestavond van de 
dorpsquiz. Dat was ook een 
leuke avond. Al met al vind 
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SPONSOR IN DE SPOTLIGHT
DAT EEN SPORTCLUB NIET ZONDER SPONSORS KAN, 
DAT WETEN WE. MAAR WIE ZITTEN ER ACHTER DIE 
RECLAMEBORDEN LANGS HET VELD? DIT KEER WEER 
EEN NIEUWE SPONSOR IN DE SPOTLIGHT!

AUTOBEDRIJF OOIJMAN, BEGRIP IN WILP
De garage zit er al vanaf 1963 en is bij iedereen in het dorp – en 
ver daarbuiten - bekend. In de gezellige woonkeuken van het 
huis naast de garage, tref ik Robert en Trudy Ooijman. Robert 
is een geboren en getogen Wilpenaar, het verst weg van zijn 
geboorteplaats woonde hij in de woning boven de voormalige 
supermarkt. Ook Trudy komt uit de buurt, namelijk uit Voorst.

NIEUW BORD OP DE GEVEL
Voor de garage zet ik Robert en Trudy op de foto. Pal voor een 
nieuw gevelbord met de term ‘auto vakmeester’. Het is een 
predicaat dat je krijgt als je je als autobedrijf meer gespecialiseerd 
hebt. Een soort premium certificaat dus. “Maar bovenal draait het 
om vertrouwen,” aldus Robert. “Je moet er op kunnen rekenen 
dat je garage met je meedenkt en een eerlijk advies geeft. De 
band die ik met mijn klanten heb is belangrijk. En daar rijden 
mensen rustig een stukje voor om.”

“HET IS PAS SPORT ALS ER BENZINE IN 
MOET”
Is het motto van de familie Ooijman. En laat CCW nou nét niet 
de beschikking over een rally parcours of race circuit hebben. 
Maar dat maakt de binding met de vereniging niet minder groot. 
De drie kinderen hebben allemaal bij CCW gevolleybald. En 
voetbal werd ook nog een blauwe maandag geprobeerd, maar 
leidde niet tot succes. Ook de steps lessen van de gymafdeling 
werden een tijdje gevolgd. “Maar buiten onze persoonlijke 
betrokkenheid bij CCW, is het voor een dorp gewoon belangrijk 
dat er sportvereniging is” aldus Robert. “Het is een belangrijke 
basisvoorziening en geeft saamhorigheid. Net als het Wilps 
Volksveest waar ik – net als vele andere vrijwilligers - graag aan 
mee help.”

TROTS OP CCW
“Met een nieuwe kantine (die ook gebruikt wordt als 
vergaderlocatie door de dorpsvereniging), dartsbanen en het 
beachvolleybalveld is CCW nog aantrekkelijker geworden. Iets 
om trots op te zijn.” “En ook belangrijk om een leuke plek voor de 
jeugd te hebben” vult Trudy aan. “De oudste is net ‘uitgevlogen’, 
maar woont gelukkig in de buurt. Het is fijn dat er naast alle leuke 
activiteiten ook aandacht is voor woningbouw voor jongeren. 
Mooi als die ook in Wilp kunnen blijven wonen.”  

IETS MET MELOENEN EN HOOFDPIJN
Als ik vraag om een smeuïge anekdote, komt er een verhaal 
met meloenen en sterke drank. Een cocktail die voor meerdere 
mensen bedoeld was, maar waar Robert zich dapper in z’n ééntje 
doorheen worstelde. Dat je dat moet bekopen met hoofdpijn is 
natuurlijk logisch. En dat je je niet meer alles even scherp herinnert 
natuurlijk ook. Misschien anderen nog wel?

Sara

ik alles veel gezelliger sinds we samen op één complex zitten. Tot 
de E-tjes voetbalde ik overigens nog bij Cupa, dus ik heb ooit nog 
wel een blauw-wit shirt gedragen.”

EN HOE ZIT HET BUITEN HET VOETBAL? 
“Ik heb vandaag mijn laatste examen gehad. Wiskunde. Ik zit 
op het VWO in Zutphen. Denk wel dat ik het gehaald heb hoor, 
maar het kan nog wel spannend worden. Een 5,5 is meestal mijn 
streven. Dat is eigenlijk al jaren mijn instelling en dat gaat altijd wel 
goed.”

WAT WORDT HET VERVOLG?
“Dan ga ik naar Utrecht om te studeren; natuurwetenschap en 
innovatiemanagement. Het klinkt heel ingewikkeld, maar ik denk 
dat dat wel mee gaat vallen. Het gaat vooral over innovaties op 
gebied van duurzaamheid. Ik vind het ook wel erg interessant 
hoe we de wereld beter kunnen maken en klimaatverandering 
tegen kunnen gaan. Mijn profielwerkstuk ging ook over elektrische 
auto’s.”

KLINKT ALSOF HET JE MET DE PAPLEPEL 
IS INGEGOTEN…
“Ja misschien wel, maar dan wel 
onbewust. De appel valt inderdaad 
niet ver van de boom. Mijn vader 
is daar zelf wel heel erg mee bezig 
natuurlijk maar daarmee heeft hij mij 
niet bewust besmet. Ik hoor ook wel 
vaker dat ik veel op mijn vader lijk. Zowel qua uiterlijk als innerlijk. 
We zijn ook allebei wel erg eigenwijs en dat wil nog wel eens 
botsen. Mijn vader is ook best intelligent. Hij heeft zijn middelbare 
school wel verkloot. Volgens mij is hij ook op het VWO begonnen, 

daarna een paar keer van school afgetrapt en vervolgens een 
MAVO-diploma gehaald. Voor zo’n scenario probeert hij mij dus te 
behoeden.”

OP KAMERS IN UTRECHT?
“Misschien later. Het eerste jaar in ieder geval nog niet. Eerst 
maar even kijken of het allemaal bevalt. De studie en de stad. Ik 
verwacht het wel natuurlijk, maar straks zit ik daar, op kamers en 
met een studieschuld van een studie die toch niet helemaal aan 
de verwachtingen voldeed.”

PLANNEN VOOR DE KORTE TERMIJN? 
DEZE ZOMER BIJVOORBEELD?
“Volgende week ga ik met twee vrienden van school naar Praag. 
Goeie verhalen gehoord over die stad, dus dat wordt wel gezellig. 
Later gaan we nog met de lokale vriendengroep naar Albufeira in 
Portugal.”

HOE IS HET IN DE LIEFDE?
“Behoorlijk rustig. Heb er nog niet echt behoefte aan. De meeste 
jongens uit de groep hebben geen verkering. Het is ook niet 
dat we heel preuts zijn ofzo en sluit ook zeker niet uit dat er in 
Albufeira wat gaat gebeuren.” 

WIE WORDT DE VOLGENDE?
“Onze trainer, Michiel Smit. Dit is zijn laatste seizoen en hij gaat 
ook verhuizen. Leek mij een mooie aanleiding om hem nog een 
keer de mogelijkheid te geven om hier zijn zegje te doen. Ik 
heb mooie seizoenen met hem beleefd en kon goed met hem 
opschieten. Ik ben ook wel benieuwd wat hij volgend jaar nou 
precies gaat doen. Zou het ook jammer vinden als hij helemaal bij 
de club verdwijnt.” 

Rens Wonink uit Wilp 

Achterhoek is 15 jaar 

en bouwt samen met 

spelers van CCW’16 een 

carnavalswagen. Tijdens 

de bouw vroeg hij of er 

iemand kleding heeft voor 

een project in Gambia, 

Afrika. Hij ging daar in 

de meivakantie naar toe 

om een week te helpen. 

Deze oproep kwam ook 

bij het voetbalbestuur 

van CCW’16 terecht. Zij 

hadden net de gehele 

jeugdafdeling in het nieuw 

gestoken en hadden veel 

tenues over. Zodoende zijn 

er tientallen shirts naar Gambia verscheept met als resultaat de 

gehele jeugd van een dorp in CCW-kleuren. Erg stoer van Rens 

om daarheen te gaan en we zijn blij dat we konden helpen!

CWW IN AFRIKA
Vrijdag 17 mei was de afsluiting van het kaartseizoen bij CCW ’16.

Begonnen in het najaar van 2018 werd er ‘volop’ gestreden om de 

nodige punten te behalen. Na alle punten te hebben opgeteld, was het 

Erik Hazelaar die zich algeheel winnaar mocht noemen. De gehele top 3 

zag er als volgt uit:

1. Erik Hazelaar  33606 punten

2 Rene Mulderij  31117 punten

3. Mimi Mulderij  27995 punten

Erik zal tevens de laatste klaverjas kampioen zijn van de competitie. Na 

vele jaren wordt de stekker eruit getrokken. Reden hiervoor is dat de 

animo om hieraan deel te nemen steeds kleiner wordt. Deze competitie 

zijn er al zelfs 2 avonden uitgevallen door dat er te weinig personen 

waren om te beginnen. Zoals het er nu uitziet zal er wel op 2e Kerstdag 

en op de 1e zondag van januari het koppelklaverjassen plaatsvinden. 

Maar ook hier is het wel of niet doorgaan afhankelijk van wat de 

opkomst doet.

Met dank aan prominente voorgangers als Chris Wassink en Arie 

Bruntink, wil ik een ieder die de laatste competities de moeite heeft 

genomen om te komen, hartelijk danken.

Met de felicitaties aan Erik, de laatste slag is voor jou!

Hans Wassink 

DE LAATSTE SLAG
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Een ondernemer die met zijn tijd meegaat heeft behoefte aan een accountant die meer doet dan 
controleren en rapporteren. 
Aan een accountant met een intensieve persoonlijke benadering. 
Die helder is over tarieven en werkzaamheden.  
Die slagvaardig is, creatief en flexibel. 
Aan een accountant die een waardevolle bedrijfsadviseur is die de onderneming kent, knelpunten 
signaleert, mogelijkheden ziet en actie onderneemt wanneer dat nodig is. 
Anders gezegd: een ondernemer van vandaag heeft behoefte aan Visie. 
 
 

Kapjeswelle 2 – Postbus 309 – 7400 AH Deventer – telefoon 0570 671358 – fax 0570 618937 – 
e-mail info@visie-accountants.nl  - www.visieaccountants.nl 

 

Geeft groen vorm.

TER RIELE B.V.
Hoofdweg 2
7382 BH Klarenbeek

T 055 - 301 17 43
E info@tterriele.nl
W www.tterriele.nl Groot familiebedrijf sinds 1987

De tuin, voor de één een 
oase van rust, voor de 

ander een fijne bezigheid. 
Ter Riele realiseert zowel 

groot- als kleinschalige 
tuinprojecten op een 

hoogwaardige en 
duurzame manier. Van 

strak en modern tot aan 
een organisch gevormde 

landschapstuin of 
weelderige prairietuin. 

Een tuin moet naadloos 
aansluiten bij uw wensen, 
zodat u zich er thuis voelt 

en er tot rust kunt komen. 
Wij denken graag 

met u mee!

HOVENIER & TUINAANLEG | GROENVOORZIENING | CIVIELE WERKEN | BOOMVERZORGING | KWEKERIJ
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WETHOUDER VAN DER SLEEN 
OPENT BEACHVELDEN SV CCW’16
WETHOUDER HANS VAN DER SLEEN HEEFT TIJDENS DE 
FEESTELIJKE FESTIVITEITEN OP KONINGSDAG IN WILP 
DE TWEE NIEUWE BEACHVELDEN GEOPEND. WETHOUDER 
VAN DER SLEEN SPEELDE SAMEN MET VOORZITTER VAN 
SV CCW’16 FLORIS VAN RUTH EEN POTJE BEACHTENNIS. 
HIERMEE WERDEN DE BEACHVELDEN OFFICIEEL 
GEOPEND EN WERD ER OOK GESTART MET DE KINGSDAY 
ACTIVITEITEN OP HET SPORTPARK. 

BEACHSEIZOEN
De beachvelden zijn onderdeel van de ‘open club en vitaal 

sportpark’ ontwikkeling. Vanaf 1 mei zal er wekelijks beachvolleybal 

plaatsvinden op het sportpark. Daarnaast wordt er kennisgemaakt 

met beachtennis. Ook beachsoccer en voetvolley kunnen op deze 

multifunctionele velden plaatsvinden. Houd de website www.svccw.

nl in de gaten, er worden dit beachseizoen namelijk ook gezellige 

beachtoernooien georganiseerd.  

BEACHTENNIS
Op maandag 20 mei vond de eerste beachtennis clinic plaats. Daarna 

volgden er nog 4 trainingen op de maandagavond onder leiding 

van trainster Marjolein Nooteboom.  Een dozijn aan enthousiaste 

deelnemers ontdekte hoe leuk en laagdrempelig deze sport is. 

Marjolein is zelf ooit op Aruba helemaal verknocht geraakt aan het 

spelletje en tegenwoordig geeft ze les bij verschillende verenigingen 

in de regio. Het attractieve spelletje is een combinatie van tennis en 

badminton. Er wordt gespeeld met een kleiner racket dan bij tennis, 

maar met een zelfde soort bal, al is die iets zachter. Het net hangt op 

1,70 meter hoogte en er wordt vaak in duo’s gespeeld. Door het zand 

onder je voeten is er een fysieke uitdaging aanwezig. Je bent namelijk 

een stuk minder wendbaar als op een harde ondergrond. Leuk is wel 

dat het de kans biedt tot duiken en andere capriolen die je elders niet 

zou uithalen.

De sportvereniging heeft verschillende rackets aangeschaft. Deze 

liggen in de berging en zijn voorhanden wanneer je over een sleutel 

beschikt. Het beachseizoen loopt tot en met eind september. Tot die 

tijd blijft er een clubje beachtennissen op maandagavond. Je bent 

van harte welkom om eens kennis te maken met de verschillende 

beachsporten. Voor meer informatie of vragen stuur een email naar 

beach@svccw.nl

SCHRIJF JE IN VOOR HET EERSTE 
BEACHTENNISTOERNOOI!

De lessen van Marjolein Nooteboom zijn 

met dusdanig veel enthousiasme ontvangen 

dat we besloten hebben om een eerste 

toernooitje beachtennis te organiseren. 

Kleinschalig en vrij toegankelijk voor iedereen 

die wil meedoen. Deze vindt plaats op 

zondag 15 september, tegelijk met de slotdag 

van het Olde Leeuwenbarghtoernooi (OLT) 

dus dat belooft een gezellige dag te worden. 

Beachtennis is erg attractief om te zien en 

leuk om te spelen. Je hoeft geen ervaren 

(beach)tennisser te zijn om het te kunnen. 

Met een beetje hand-oog-coördinatie kom je 

al een heel eind. Het spelletje wordt gespeeld 

in duo’s. Dus ook voor dit toernooi dien je 

je in duo’s op te geven. Geslacht maakt 

niks uit. Mannen met mannen, vrouwen met 

vrouwen of een mix: alles is welkom. Het 

plezier staat voorop. Wij zorgen voor alle 

materialen. Om 11.00 uur willen starten met 

de eerste wedstrijden. Zomers muziekje op 

de achtergrond, een drankje tussendoor, 

voetjes in het zand. Leuk toch!?! Geef je 

op via beach@svccw.nl (in duo’s dus). Geef 

hierbij ook aan of je mee wilt doen met de 

barbecue. Ook voor overige vragen op het 

gebied van beachsporten kan je contact 

met ons opnemen via dit mailadres. Iedere 

maandagavond wordt er nog beachtennis 

gespeeld aan de Molenallee. Trainingen 

starten om 19.30 uur. Deelnemen is 

gegarandeerd leuk en kost niets.

Tot ziens op maandagavond of 

15 september!

GESLAAGD SPONSORUITJE 
BIJ PITCH & PUTT

Het is alom bekend dat onze 
sponsoren heel veel voor onze 
vereniging doen. We hebben 
het al vaker benoemd en 
kunnen het eigenlijk niet vaak 
genoeg doen. Zonder onze 
sponsoren zou onze vereniging 
niet zo levend zijn als deze 
nu is. We mogen trots zijn op 
het grote aantal sponsoren 
die onze club een warm hart 
toedragen. Het is daarom ook 
niet meer dan vanzelfsprekend 
dat wij als vereniging af en toe 
ook wat terug doen. Door de 
sponsorcommissie is daarom 
op 5 april een laagdrempelig 
sponsoruitje georganiseerd. 
Gewapend met drivers en 
putters (voor de niet insiders: dit 
zijn de soorten golfclubs) werd 
bij pitch and putt in verschillende 
teams een poging gedaan 
een hole in one te slaan. En 
dit zonder de mooie greens te 
veranderen in een knollenveld. 
Helaas geen hole in one, maar 
de gezelligheid was er niet 

minder om. Na een rondje golf 
werd nog even een technische 
analyse gedaan van hoe je wél 
zou moeten golfen, waarna 
de barbecue werd ontstoken 
om de hongerige magen weer 
wat te vullen. Na afloop van 
het eten vertrok een groot deel 
van het gezelschap richting 
de kantine. Onderweg kom je 
dan nog wel eens een paaltje 
tegen waarvan het bestaan niet 
bekend was. We zullen maar 
geen namen noemen… . In de 
kantine werd aangesloten bij de 
vrijwilligersavond. Het bleef nog 
lang gezellig. 

Wat ons betreft een succesvolle 
avond die volgend jaar middels 
een andere activiteit/tijdstip/
locatie zeker herhaald wordt. 
Leuke suggesties zijn welkom.

Bedankt iedereen voor zijn/
haar bijdrage aan deze gezellige 
avond.
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UIT DE OUDE DOOS

EN DE WINNAAR IS….
In het vorige nummer zag je een oud krantenartikel. Hoe oud het 
precies is, is zelfs ons onduidelijk. Het woord ‘verwerping’ bleek 
door middel van photoshop te zijn verdwenen. Laten we deze 
‘verwerping’ maar snel ‘verwerpen’ want het bleek te lastig voor 
onze leden. Niemand had dit antwoord goed.

Hopelijk mogen we aan het begin van het nieuwe seizoen wel 
weer een theepakket van Van Bruggen Thee uitreiken.

WIE IS HIER ONHERKENBAAR?
Wederom zijn we de archieven ingedoken. Daar troffen we 
deze uitbundige groep kinderen aan. We vermoeden dat ze iets 
gewonnen hebben. De leider van de groep is ook in extase. De 
vraag is echter; wie is deze leider? Herken jij hem of haar? 

Als je het denkt te weten, volstaat slechts één mailtje naar 
redactiecontact@svccw.nl om mee te dingen naar een leuke (en 
lekkere) prijs!

SOCIAL MEDIA

SV CCW’16
Vandaag in onze allerlaatste thuiswedstrijd van dit 
seizoen nemen wij helaas afscheid van 5 speelsters. 
Simone, Jorinde, Maren, Jet en Sanne bedankt voor 
jullie inzet, teamspirit en gezelligheid! Veel succes en 
plezier met alles wat op jullie pad komt. We zullen jullie 
missen! Liefs, CCW’16 VR1
Zo 26-05, 11.39 uur – 44x Vindikleuk, 3x Reactie

Zoaterdag
Transfernieuws ....

Welkom Bjorn, nog even 
geduld hebben!

Za 25-05, 16.44 uur – 
20x Vindikleuk, 1x Reactie

Michiel Smit
Met een 0-4 overwinning sloten we het voetbalseizoen af. Onze 

laatste wedstrijd van dit seizoen en mijn laatste wedstrijd als 
trainer/coach. 

In de afgelopen 3 voetbalseizoenen heb ik verschillende jeug-
dteams mogen trainen en coachen. Ik heb ontzettend genoten 
van het plezier op het veld, de inzet van de spelers op het veld 

en misschien nog wel meer van de geweldige humor van de 
spelers.

Door hiermee te stoppen creëer ik meer tijd en ruimte om 
mijn bedrijf verder te laten groeien. Ik wil alle spelers en ouders 

bedanken voor de geweldige voetbalseizoenen. Ik zal het 
ontzettend gaan missen!

Zo 26-05, 09.57 uur – 65x Vindikleuk, 10x Reactie

Rogier Fledderus
Na Columbia, Groen Wit, AGOVV, OBV, LSV en CCW’16 
tijd om de voetbalschoenen definitief uit te doen.
De punten gaan wel mee naar Wilp
Zo 26-05, 22.56 uur – 44x Vindikleuk, 10x Reactie
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De kracht van de omweg

HalteZ
Rijksstraatweg 32

7384 AE Wilp
0571 76 90 10

www.HalteZ.nl
info@HalteZ.nl

facebook.com/HalteZ
linkedIn/HalteZ

Instagram/HalteZ


